
Protokół nr 11/XI/15   BRM.0002.11.2015 

obrad XI sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku, która odbyła się 23 września 2015 roku w auli 

konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Czerwieńsku. 

Otwarcie obrad XI sesji. 

Obrady XI sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku o godz. 10
00

 otworzył Leszek Jędras – 

przewodniczący Rady, stwierdzając jednocześnie quorum, uprawniające Radę do 

podejmowania uchwał. 

W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych, na stan Rady 15 – zgodnie z listą obecności, 

stanowiąca załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Sekretarz posiedzenia – radny Henryk Góralczyk. 

Przewodniczący obrad poinformował, iż radni w zawiadomieniu o sesji otrzymali, wraz 

z pakietem uchwał, proponowany porządek obrad (załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

W sprawie porządku obrad głos zabrał Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska, wnosząc 

o ujęcie w porządku obrad punktu o treści: „Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia 

realizacji zadania porozumieniem międzygminnym”.  

Przewodniczący powyższy wniosek poddał głosowaniu. Rada jednomyślnie wniosek przyjęła. 

Wynik głosowania: 15 „za”/15. 

Ustalono, że punkt ten będzie rozpatrywany jako punkt 12. 

Innych zgłoszeń nie było. 

W związku z powyższym, po otwarciu sesji i przedstawieniu porządku obrad, co stanowiło 

punkt 1, porządek XI sesji obejmował: 

2. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015 r. wraz 

 z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacją 

 o samorządowych instytucjach kultury i pozostałych samorządowych osobach 

 prawnych. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Czerwieńsk w roku 

 szkolnym 2014/2015. 

6. Wybory ławników do sądów powszechnych na kadencję od 2016 r. do 2019 r. 

a) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach 

ławników do sądów powszechnych. 

b) podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na 

kadencję od 2016 r. do 2019 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy i w budżecie Gminy Czerwieńsk na 

rok 2015. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży budynków 

i lokali mieszkalnych wraz z udziałem w częściach wspólnych budynków i prawie 

własności gruntów zbywanych na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą  

  Dąbie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia realizacji zadania porozumieniem    

  międzygminnym. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14. Komunikaty, wnioski, opinie. 

15. Ustalenie treści protokołu z IX i X sesji. 

16. Zakończenie obrad XI sesji. 
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Powyższy porządek obrad poddano głosowaniu. 

Prowadzący posiedzenie stwierdził, iż w wyniku głosowania, Rada jednomyślnie (15 głosami 

„za”) zatwierdziła porządek obrad XI posiedzenia Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 

Ad. 2 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Temat zreferował Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

Przedłożona informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

W trakcie wystąpienia Burmistrz poprosił o aprobatę na dokończenie prac związanych 

z usunięciem łachy piachu między ostrogami  przy wejściu do przystani rzecznej w 

Nietkowie. Zadanie to będzie musiało zostać pokryte ze środków własnych gminy.   

Radna Ewa Wójtowicz poprosiła burmistrza o podanie orientacyjnego kosztu usunięcia łachy 

piachu. 

Indagowany odpowiedział, że na prace dodatkowe (pogłębienie samej przystani) potrzeba 

około 70 tyś. zł, a roboty dotyczące likwidacji łachy piachu pomiędzy ostrogami szacuje się 

na 130 tyś. zł. 

Przewodniczący Rady podkreślił, że Burmistrz uzyskał przychylność Rady na kontynuację 

tego zadania. 

Ad. 3 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Cezary Woch w interpelacji zwrócił uwagę, że z chwilą wybudowania wieży 

przekaźnikowej Internetu szerokopasmowego w Sycowicach pogorszyła się jakość odbioru 

z sieci Orange i Play. 

Ponadto radny wyszedł z propozycją, aby gmina była inicjatorem opracowania informatora 

dotyczącego wszystkich imprez kulturalnych, handlowych, sportowych, turystycznych 

i rekreacyjnych, organizowanych nie tylko w sąsiednich gminach, ale i w powiatach. 

Radna Ewa Wójtowicz zabrała głos w sprawie ławek. Zdaniem radnej dobrą zasadą byłoby, 

aby razem z nimi stawiane były kosze na odpady stałe. 

Radny Krzysztof Smorąg poruszył sprawę jakości wody z wodociągu w Nietkowie, która 

znacząco się pogorszyła. Brak jest jakichkolwiek informacji, że woda po powtórnych 

badaniach wróciła do normy. W związku z tym należy uznać, że do dnia dzisiejszego (tj. 

przez dwa miesiące) woda jest nadal w złym stanie technicznym. Ponadto radny zapytał: czy 

dotychczas stosowany środek Seaguest przestał już działać? 

Ad. 4 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015 r. wraz z informacją 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacją o samorządowych 

instytucjach kultury i pozostałych samorządowych osobach prawnych. 

Temat omówiła Urszula Napierała – Skarbnik Gminy. Przedłożona informacja stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radni otrzymali w/w informację 29.08.2015 r. 

Następnie U. Napierała odczytała uchwałę nr 397/2015 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 02 września 2015 roku w sprawie opinii 

(pozytywnej) o przedłożonej przez Burmistrza Czerwieńska informacji o przebiegu 

wykonania budżetu za I półrocze 2015 roku, która stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

Opinię nr 07/15 (pozytywną) z 16.09.2015 r. Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w Czerwieńsku dot. informacji Burmistrza Czerwieńska o przebiegu wykonania budżetu 

gminy za I półrocze 2015 r. wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć, przedłożył Henryk Góralczyk – 

przewodniczący komisji. Załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Dyskusji i zapytań nie było. 
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Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, podkreślił, że Rada jednomyślnie (15 głosami 

„za”) przyjęła przedłożoną informację. 

Przewodniczący Rady o godz. 11
05 

ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 11
25

. 

Ad. 5 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Czerwieńsk w roku szkolnym 

2014/2015. 

Burmistrz Czerwieńska poinformował, że raport finansowy oświaty wykonał na zlecenie 

gminy niezależny podmiot zajmujący się oceną jednostek oświatowych tj. firma z Poznania. 

Temat przedstawiła Danuta Tomaszewska – dyrektor ZEAO w Czerwieńsku. 

Radni otrzymali materiał opisowy do w/w zagadnienia – stanowiący załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

Powyższą informację, w formie prezentacji uzupełnił Michał Żabiński – przedstawiciel firmy 

ProPOLIS Consulting Sp. z o. o. z Poznania.  

Przedłożony audyt stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Dyskusja: 

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej i Porządku Publicznego Ewa Wójtowicz 

poinformowała, że 14 września br. komisja, w obecności burmistrza i dyrektora ZEAO, 

omawiała obecną sytuację oświatową w gminie, posiłkując się sprawozdaniem o stanie 

i realizacji zadań oświatowych gminy w roku szkolnym 2014-2015. Sprawozdanie to zostało 

rozszerzone o zagadnienia, które były przedmiotem audytu w placówkach oświatowych 

w 2015 roku. Dokument ten jest obszerny, dość szczegółowy, niestety zawierający pewne 

błędy, ale nie aż takie, aby zakłamywały w sposób istotny rzeczywistość, jaka panuje 

w oświacie gminy. Analizie poddano także finanse, jakie przeznaczane są na działalność 

oświatową. Aby zapobiec likwidacji niektórych placówek oświatowych, zachodzi 

konieczność zastanowienia się nad oszczędnościami. System oszczędzania powinien dotyczyć 

nie tylko palcówek oświatowych. 

Komisja większością głosów wydała pozytywną opinię o sprawozdaniu (załącznik nr 10). 

Radny Krzysztof Smorąg odniósł się do przedłożonych materiałów. W audycie podano szereg 

błędnych danych m. in. dotyczących demografii i finansowania oświaty. Zdaniem radnego 

materiał ten nie nadaje się do publikacji. Posługując się błędnymi danymi wyciąga się też 

błędne wnioski.  

Radny podał kilka przykładów dot. nieścisłości ujętych w audycie przekładające się na 

końcowe wnioski, gdzie m. in sugeruje się, aby brakujące środki na gimnazjum poszukać 

w wiejskich szkołach podstawowych. Wnioski te są nietrafione. Należy rozważać nie 

likwidację placówek, a ich ewentualne połączenie np. Leśniów Wielki z Nietkowem. Takie 

rozwiązania wpłynęły by na racjonalizację wydatków osobowych. Wydatki na przedszkola, to 

2 mln. zł rocznie (dodatkowo z budżetu gminy). W audycie zmiana sposobu zarządzania nie 

wpłynęła na poprawę finansowania tych placówek przez szkołę. W dalszym ciągu 

wykazywana jest ta sama kwota. 

Radny kończąc wystąpienie złożył wniosek, aby przedłożony materiał przyjąć jako materiał 

do dyskusji, uzupełnić go i skierować ponownie do Komisji Społecznej oraz Komisji Budżetu 

i Finansów. Dopiero wtedy należy podjąć decyzję o przyjęciu materiału, zawierającego 

kierunki działania uwzględniające przeprowadzenie zmian funkcjonowania w gminnej  

oświacie. Przy takiej przemianie należy przeprowadzić społeczne i zawodowe konsultacje. 

Radna Ewa Wójtowicz odniosła się do powyższego wniosku. 

Sprawozdanie nie jest podstawowym materiałem do ewentualnych zmian w oświacie w 2016 

roku. Jest to materiał wyjściowy, które zawiera pewne nieścisłości. Jednak materiał ten daje 

pewien obraz o sytuacji w oświacie. Zdaniem radnej przenoszenie tej treści sprawozdania na 

październikową sesję, jest niecelowe. Komisje odnośnie finansowania oświaty będą mogły 

wypowiedzieć się przy omawianiu projektu budżetu na 2016 rok. 
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W związku z tym, radna wnosiła o przyjęcie sprawozdania do wiadomości, nie kończąc 

dyskusji na ten temat. 

Radny Krzysztof Smorąg wygłosił zdanie odmienne. Zdaniem radnego sprawozdanie zawiera 

zbyt dużo nieścisłości i błędnych danych. Materiał ten powinien zostać odrzucony, ponownie 

poddany analizie komisjom stałym rady, a w ostateczności przedłożony do zatwierdzenia na 

sesji październikowej. 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby przyjąć przedłożone sprawozdanie wraz ze 

zgłoszonymi przez radnych uwagami. 

Radna Ewa Wójtowicz uważa, że przedstawiony radnym materiał zawiera realizację oświaty 

w gminie i jako materiał wyjściowy powinien być przyjęty. 

Burmistrz Czerwieńska – Piotr Iwanus zaproponował, aby przyjąć przedłożony materiał, jako 

dokument wyjściowy do dalszych dyskusji  związanych z optymalizacją wydatków na sferę 

społeczną w Gminie Czerwieńsk. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że materiał oświatowy był przedmiotem prac Komisji 

Infrastruktury Społecznej, gdyż ta właśnie komisja, temat ten ujęła w swoim planie pracy. 

Jednak nie ma żadnych przeciwskazań, aby inne komisje w październiku, mając poprawioną 

informację, wprowadzili (głosowaniem) do porządku obrad analizę tego dokumentu. 

Radny Krzysztof Smorąg podkreślił, że celem jego wcześniejszej wypowiedzi jest uzyskanie 

jednolitych źródłowych materiałów. Ponadto radny uważa, że propozycja przewodniczącego 

o analizie tego dokumentu w komisjach jest do przyjęcia. 

W dalszej części głos zabrał Michał Żabiński – autor audytu, który wskazał cel i źródła jakimi 

się kierowano przy opracowaniu tego dokumentu. 

Swoje uwagi do danych zawartych w audycie wygłosiły dyrektorki Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Nietkowicach i Nietkowie. 

Do uwag tych odniósł się M. Żabiński. 

Prowadzący obrady podkreślił, że szczegółowe uwagi zgłoszone przez dyrektorów szkół 

powinny być uzgodnione w zespole oświaty. 

Radna Ewa Wójtowicz zwróciła uwagę, że gmina na zadania oświatowe otrzymuje subwencje 

w wysokości 7 mln. zł i drugie tyle dodaje. 

Przewodniczący Rady zamykając dyskusję, wniosek o przyjęcie dokumentu w formie 

przedstawionej przez organ prowadzący (ze wszystkimi uwagami) oraz  do realizacji przez 

komisje stałe rady poddał pod głosowanie. Jeżeli burmistrz przedstawi poprawiony dokument, 

wówczas  komisje zdecydują na posiedzeniach, czy wprowadzają go do porządku obrad. 

Wynik głosowania: 14 „za”, 1 głos „wstrzymujący się”. 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek (większością głosów) został przyjęty do realizacji. 

Ad. 6 

Wybór ławników do sądów powszechnych na kadencję od 2016 roku do 2019 roku: 

Przewodniczący podkreślił, że projekt uchwały wg druku: BRM.0006.42.2015 był 

przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich pełną akceptację. 

Projektodawca: Zespół opiniujący kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały, 

którą Rada przyjęła 15 głosami „za”/ 15. Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie 

podjęła uchwałę nr XI/57/15 w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach 

ławników do sądów powszechnych. 

Opinię Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do sądów powszechnych odczytała 

Ewa Wójtowicz – przewodnicząca zespołu. Opinia ta stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

Liczba ławników wybieranych do: 

- Sądu Okręgowego w Zielonej Górze, I Wydział Cywilny – 1. Zgłoszono jedną kandydaturę 

-Magdalenę Waśkowiak – Bogdanowicz; 
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- Sądu Rejonowego w Zielonej Górze, IV Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych – 1. 

Zgłoszono 2 kandydatury – Irenę Posłuszną i Grzegorza Fabisiaka. 

Dyskusji nie było. 

Wybór Komisji Skrutacyjnej 

Prowadzący obrady zaproponował, aby  Komisja Skrutacyjna składała się z trzech osób.  

Propozycja przewodniczącego, w wyniku przeprowadzonego głosowania uzyskała 

jednomyślne poparcie. Wynik głosowania: głosowało 15 radnych, w tym: 15 głosów było 

„za”. 

Zgłoszono następujących kandydatów: 

- radnego Wojciecha Zawadę, który wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej, 

- radną Zofię Dokowicz – wyraziła zgodę; 

- radną Magdalenę Salejko – wyraziła zgodę. 

Przewodniczący, po przedstawieniu składu osobowego Komisji Skrutacyjnej, poddał ją pod 

głosowanie. Wynik głosowania: głosowało 15 radnych, w tym: 15 głosów było „za”. 

Prowadzący obrady stwierdził, iż Rada jednomyślnie wybrała Komisję Skrutacyjną w skład, 

której weszli: W. Zawada, Z. Dokowicz, M. Salejko. 

Przewodniczący Rady o godz. 13
22 

ogłosił przerwę podczas, której Komisja Skrutacyjna 

dokonała ze swego grona wyboru przewodniczącego. Obrady wznowiono o godz. 13
27

. 

Przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej został Wojciech Zawada, który odczytał regulamin 

głosowania dla wyboru ławników do sądów powszechnych w Zielonej Górze. 

Komisja Skrutacyjna na podstawie listy obecności, wyczytując kolejno radnych rozdała im 

karty do głosowania dla wyboru ławnika do Sądu Okręgowego w Zielonej Górze, I Wydziału 

Cywilnego. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

Dokonano aktu głosowania. 

Komisja po zebraniu kart do urny, opuściła salę obrad w celu ustalenia wyników głosowania. 

Przewodniczący Rady ogłosił o godz. 13
35

 przerwę. Obrady wznowiono o godz. 13
40

. 

Po przerwie w obradach uczestniczy 15 radnych. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Wojciech Zawada odczytał protokół nr 01/2015 

z ustalenia wyników głosowania, stanowiący załącznik nr 12 do niniejszego protokołu (oraz 

karty do głosowania). 

W wyniku przeprowadzonego głosowania kandydatka Magdalena Waśkowiak – 

Bogdanowicz uzyskała 15 głosów na „tak” i została wybrana na ławnika do Sądu 

Okręgowego w Zielonej Górze, I Wydziału Cywilnego. 

Następnie Komisja Skrutacyjna, na podstawie listy obecności rozdała radnym karty do 

głosowania dla wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Zielonej Górze, IV Wydziału Pracy 

i Ubezpieczeń Społecznych. 

Dokonano aktu głosowania. 

Komisja po zebraniu kart do urny udała się do gabinetu burmistrza celem ustalenia wyników 

wyborów. 

Przewodniczący Rady o godz. 13
45 

ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 13
50

. 

W imieniu Komisji Skrutacyjnej – Wojciech Zawada, pełniący funkcję przewodniczącego, 

odczytał protokół z przeprowadzonego tajnego głosowania. Protokół nr 02/2015, o którym 

mowa (oraz karty do głosowania) stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Komisja Skrutacyjna, w wyniku przeprowadzonego głosowania ustaliła, że kandydatka –Irena 

Posłuszna uzyskała 11 głosów na „tak” i została wybrana ławnikiem do Sądu Rejonowego 

w Zielonej Górze, IV Wydziału Pracy i Ubezpieczeń Społecznych. 

W dalszej części przewodniczący Rady odczytał i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

(wg. druku: BRM.0006.43.2015) w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na 

kadencję od 2016 r. do 2019 r.  
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Rada Miejska w obecności 15 radnych – 15 głosami „za” przyjęła uchwałę. Przewodniczący 

stwierdził, że Rada jednomyślnie podjęła uchwałę nr XI/58/15 w sprawie wyboru ławników 

do sądów powszechnych na kadencję od 2016 r. do 2019 r. 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2015. 

Projekt uchwały, wg druku: BRM.0006.48.2015 z dnia 21.09.2015 r. (II wersja) przedstawiła 

Urszula Napierała – Skarbnik Gminy. Komisje opiniowały pierwszą wersję projektu. 

Dyskusja: 

Radna Ewa Wójtowicz poprosiła o dodatkową informację dotyczącą zapisów ujętych w dziale 

710, gdzie zminusowano wydatki o kwotę 110.700 zł (projekt budowy oczyszczalni ścieków 

Bródki). Kolejne pytanie dotyczyło płynności finansowej Spółki POMAK. 

Odpowiedzi na pierwszą część pytania udzieliła Urszula Napierała – Skarbnik Gminy. 

Kwota 110.700 zł jest aneksowana na wniosek kierownika Ref. GKiM i dotyczy wykonania 

projektu budowy oczyszczalni ścieków w Bródkach, który będzie gotowy w przyszłym roku. 

Na temat Spółki POMAK odpowiedzi udzielił Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

Spółka przy realizacji przedsięwzięcia pn. uporządkowanie gospodarki ściekowej w Bródkach 

i części Nietkowic poniosła nieprzewidziane (na etapie składania wniosku) koszty i wystąpiła 

o uruchomienie kredytu na udział własny na współfinansowanie tego przedsięwzięcia. Po 

ocenie sytuacji przez Bank Gospodarstwa Krajowego, wyszła dodatkowa sprawa związana z 

zaangażowaniem 10% wartości całego przedsięwzięcia na etapie składania wniosku. 

Wcześniej tego wymogu BGK, do którego zwróciła się Spółka o kredyt na 

współfinansowanie, w formie udziału własnego (210.000 zł), nie żądała. Cała wartość tego 

przedsięwzięcia szacowana była na kwotę ok. 2.100.000 zł. W związku z tym, że Zarząd 

Spółki wydał te środki finansowe, płynność w zakresie zobowiązań w innych działach jest 

zachwiana. W związku z powyższym wniosek został pozytywnie oceniony i wystąpiono do 

Rady o dokonanie tej operacji finansowej. 

Radny Janusz Sarnowski zapytał burmistrza: czy jest to pożyczka dla POMAK-u, czy 

dopłata? 

Indagowany odpowiedział, że jest to dopłata dzięki, której Spółka będzie mogła wywiązać się 

ze swoich zobowiązań. 

Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska, w obecności 15 radnych – 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

uchwałę przyjęła. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada – większością głosów przyjęła uchwałę nr XI/59/15 

w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2015. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży budynków i lokali 

mieszkalnych wraz z udziałem w częściach wspólnych budynków i prawie własności 

gruntów zbywanych na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.47.2015 

z 09.09.2015 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich pełną akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały, którą Rada 

przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XI/60/15 w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży budynków i lokali 

mieszkalnych wraz z udziałem w częściach wspólnych budynków i prawie własności gruntów 

zbywanych na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym. 
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Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.45.2015 

z 31.08.2015 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich pełną akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały, którą Rada 

przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XI/61/15 w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.46.2015 

z 07.09.2015 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich pełną akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały, którą Rada 

przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XI/62/15 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Dąbie. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.49.2015 

z 16.09.2015 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich pełną akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały, którą Rada 

przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XI/63/15 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Dąbie. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia realizacji zadania porozumieniem 

międzygminnym. 

Projekt uchwały wg druku: BRM.0006.50.2015 z 23.09.2015 r. omówił Piotr Iwanus – 

Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały, którą Rada 

przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XI/64/15 w sprawie powierzenia realizacji zadania porozumieniem 

międzygminnym. 

O godz. 14
10

 usprawiedliwiając się obrady opuścili: radna Krystyna Motykiewicz i radny 

Jerzy Jarowicz. Od tego momentu w sesji uczestniczy 13 radnych. 

Ad. 13 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

W tym punkcie prowadzący obrady odczytał korespondencję dotyczącą interpelacji radnego 

Henryka Góralczyka złożonych na sesji w czerwcu br. i w okresie międzysesyjnym. 

Odpowiedzi na interpelacje i pytania radnych, zgłoszonych w punkcie 3 porządku obrad, 

udzielił Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

1. Cezary Woch – pogorszenie się emisji sygnału Internetowego sieci Orange i Play. 

Gmina w tej sprawie nie będzie występowała do STIMO, gdyż nie ponosi odpowiedzialności 

za emisję sygnału operatora Orange i Play. Każdy operator, a w przypadku 

szerokopasmowego dostępu do Internetu, w tym Gmina Czerwieńsk uzyskała koncesję 

operatora telekomunikacyjnego, który ma przekazywać sygnał na odpowiednich 

częstotliwościach, które nie zakłócają w żaden sposób sygnału przekazywanego przez 
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operatorów komercyjnych sieci telefonii komórkowych. Na każdą częstotliwość, każdy 

operator musi uzyskać decyzję Urzędu Komunikacji Elektronicznej i taką posiada Gmina 

Czerwieńsk. 

2. Cezary Woch – opracowanie informatora dot. wszystkich imprez kulturalnych, sportowych 

itp. wspólnie z sąsiednimi gminami i powiatami. 

Na spotkaniu ze Starostą zostanie zgłoszona potrzeba wykonania informatora. Niektóre 

terminy imprez w kilku gminach są stale wpisane w ich kalendarz i są niezmienne. Ponadto 

kalendarze imprez znajdują się na stronach internetowych poszczególnych organizatorów. 

3. Ewa Wójtowicz – kosze przy ławeczkach. 

Przy każdej ustawionej ławeczce będą stawiane też kosze. 

 Na interpelację radnego Krzysztofa Smorąga w sprawie jakości wody w Nietkowie 

wypowiedział się Tomasz Frąckowiak – Prezes Spółki z o. o. POMAK w Czerwieńsku. 

Radny otrzyma odpowiedź na piśmie, która będzie zamieszczona także na stronie 

internetowej. 

Ad. 14 

Komunikaty, wnioski, opinie.  

Przewodniczący Rady przekazał następujące komunikaty: 

1/ proponowany termin XII sesji – 28 październik 2015 r. Komisje stałe Rady odbędą swoje 

posiedzenia: 07, 14, 16 i 20.X.2015 r. 

2/ dot. korespondencji Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czerwieńsku z Prezydentem 

Miasta Zielona Góra w sprawie uczestnictwa w konkursach dedykowanych dla ZIT w ramach 

RPO – Lubuskie 2020 (BRM.0004.18.2015). 

W tym punkcie głos zabrał Burmistrz Czerwieńska. 

W trakcie prowadzonych konsultacji, autor Strategii Rozwoju Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego oraz osoby w niej uczestniczące wyrazili pogląd, że rzeczy, inwestycje, czy 

zadania przewidziane do sfinansowania w ramach ZIT mogą być dofinansowane z innych 

programów  m. in. Europejskiej Współpracy Transgranicznej. Gmina chce skorzystać 

z alokacji środków finansowych w ramach działań pięciu samorządów tworzących Miejski 

Obszar Funkcjonalny. Mamy świadomość, że środki te nie są wystarczające na trzy miejsca 

zabytkowe plus zagospodarowanie terenu wokół przystani rzecznej. Po przeprowadzeniu 

postępowania przetargowego, zgodnie z prawem zamówień publicznych, będzie wiadomym 

ile środków finansowych brakuje do zakończenia tego przedsięwzięcia. Na ścieżki rowerowe 

będzie ogłoszony konkurs w październiku br. Przygotowywany jest program funkcjonalno – 

użytkowy na ścieżki rowerowe biegnące od Zielonej Góry w kierunku przeprawy promowej 

na Brody. Ponadto jest przygotowywany wniosek aplikacyjny z działania 2.1 „Społeczeństwo 

informatyczne” na wartość ok. 730.000 zł (z tego musi być zabezpieczony 15% udział własny 

gminy). Czas weryfikacji wniosku to ok. 6 miesięcy. Realizacja zadania, po skutecznej ocenie 

i znalezieniu się na liście rankingowej, nastąpi nie wcześniej jak w maju przyszłego 

roku, zakończenie rzeczowe przedsięwzięcia planuje się na koniec 2017 roku. 

Na przełomie października i listopada powinna dotrzeć informacja z Ministerstwa 

Infrastruktury i Rozwoju o przygotowywaniu fliszki aplikacyjnej dotyczącej uzyskania 

środków finansowych na adaptację budynku kotłowni na osiedlu zielonogórskim pod 

potrzeby Przychodni Zdrowia i na modernizację basenu w Czerwieńsku. 

Ad. 15 

Ustalenie treści protokołu z IX i X sesji. 

Prowadzący obrady poinformował, że protokoły z przebiegu IX i X posiedzenia Rady 

Miejskiej w Czerwieńsku były wyłożone do wglądu. W związku z tym, przewodniczący 

zapytał: czy do protokołów są jakieś uwagi, wnioski? 

Uwag nie było, dyskusji też nie. 

W związku z tym, że nie wniesiono uwag ani wniosków, co do treści protokołów, 

przewodniczący uznał je za obowiązujące. 



 9 

 

Ad. 16 

Zakończenie obrad XI sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdzając wyczerpanie porządku posiedzenia, o godz. 14
35

 zamknął 

obrady XI sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:   Sekretarz posiedzenia: Przewodniczący 

Alina Juncewicz   Henryk Góralczyk Rady Miejskiej w Czerwieńsku 

Anna Puk – Lisowska       Leszek Jędras 

          

           


